
Östra Stranden 2016-08-21 

Närvarande:  Måsen, Svanen, Hästskon, Norra Väret , Spoven, Västervall och 

Östra Stranden/stranden. 

Peder Gustavsson hälsade välkomna till de få ( 8st ) som var närvarande. 

Vi började diskutera vad som görs/inte görs för stranden.  De som hade 

närvarat vid de två tillfällen som det fanns folk från kommunen på stranden, 

uppfattade dem som ganska ointresserade vad de/vi hade för synpunkter. 

Vi vill försöka att bilda en ekonomisk förening med samtliga områden på Östra 

Stranden, då vi kommer att få en större tyngd om vi blir en enhet när vi vill ha 

kontakt med kommunen och HEM mm. Vi uppmanar därför samtliga föreningar 

att ta upp detta på ert nästa årsmöte så vi kan börja med den processen under 

nästkommande år. Detta är mycket viktigt. Det kommer att behövas  5 st 

personer i den styrelsen. 

Alla föreningar kommer att få en inbjudan till fibernätsanslutning. V i gör en 

lista på alla ordföranden som kommer att skickas till den som är ansvarig. 

Västervall:  lite problem, polis tillkallad vid något tillfälle men troligtvis inget 

stulet. 

Östra Stranden/stranden:  22 st ”besök” en del stulet. 

Svanen:  mycket spring på nätterna, något borta i några trädgårdar. 

För övrigt var det lugnt i våra andra områden. 

Vi bestämde att vi ska ses igen 2017-04-16 kl.11.00. 

 

Ingegerd Reppling Baltsén 


